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Language: Chinese

A WORLD OF DIFFERENCE 
What if you need to accumulate social credit points to score a certificate of childbearing? What if the city 
dictates and limits each family’s web time? What if you need to attend a course and take a test before you 
can obtain a marriage license? In this anthology series of six different stories where the stage is set in an 
alternative universe, current social issues are examined in an imaginative and light-hearted manner with a 
satirical tone. 

Cast:	 Dennis Chew, Romeo Tan, Carrie Wong, Peter Yu, Vivian Lai, Paige Chua, Jeffrey Xu, Yvonne Lim,  
	 Pierre Png,  Lina Ng, Yao Wen Long, Regine Lim, Jarrell Ng, JJ Neo, Qi Yu Wu, Joelle Lu, Xiang Yun 

都市狂想
要取得 “拥儿证”，就必须累积社会积分？当城市限定每个家庭使用网络的时间，结果将会是好是坏？新婚

夫妇得必须上课，经过考核，及格后才能取得 “结婚执照”？《都市狂想》系列通过大胆设想的背景，富有

奇幻色彩的故事，轻快又讽刺性的语调，带出与社会相关的课题。

演员：	周 崇 庆 、 陈 罗 密 欧 、 黄 思 恬 、 宏 荣 、 赖 怡 伶 、 蔡 琦 慧 、 徐 鸣 杰 、 林 湘 萍 、 方 展 发 、 黄 嫊 方 、 

	 姚彣隆、林詠谊、黄俊融、JJ Neo、戚玉武、陆明君、向云

Episode:	 13 x 30 minutes
Producer:	 Mediacorp Studios 
Distributor:	Mediacorp


